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Interpelacja

W sorawie zamontowania spowalniacza ruchu Pny ulicy slodowskiei

Szanowny Panie PrezYdencie,

W imieniu mieszka6c6w osiedla Poludnie zamieszkulqcych ulicq SfodowskE we Wloclawku Proszq

o zamontowanie spowalniacza ruchu, Przy wymienionej ulicy mieszka wiele rodzin z dzie6mi, kt6re

poruszajq siq ulicq i przylegajqcym do niej chodnikiem' W obecnei sytuacii gdy ulica Wysoka lest

zamkniQta dojazd do Parku na Slodowie odbywa siq ulicq Sfodowskq'

JednoczeSnie wystqpuje tam problem z drogowymi ,,piratami", kt6rzy pomimo, ie iest to kr6tka

ulica osiqgaia duie prqdko5ci co powodule zagroienie dla mieszkaric6w ulicy'

z uwagi na powyiszy problem wnioskujq o podjqcie dzialai w celu wyeliminowaniu

niebezpiecze6stwa i zainstalowanie progu zwalniaiEcego' Informujq, ie.iest zgoda na

zamontowanie progu miqdzy poses.ie 16 a 18.


